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Datum  28-03-2023 

Fractie DB 

Onderwerp Vragen overleg regio 

 
Op 23 maart is er, volgens berichtgeving in de pers overleg geweest over de komst van 886 asielzoekers naar de 

Regio Rivierenland. 

Dorpsbelangen West Betuwe heeft hierover de volgende vragen. 

Vraag 1 

Wat is de status van dit overleg 

 

Vraag 2 

Vloeit dit overleg voort uit het voornemen tot het invoeren van de zogenoemde spreidingswet? 

Zo ja, is het college bekend met de bezwaren vanuit de Raad van State met betrekking tot deze voorgenomen 

wet? 

Zo nee, waar komt dit overleg dan uit voort? 

Vraag 3 

Is het college bekend met de gevoeligheden in onze gemeente op dit gebied? 

 

Zo ja, wordt hier rekening mee gehouden? Bij het verlenen van vergunningen voor evenementen wordt nog 

steeds verwezen naar de catastrofale gevolgen van het ongeluk in Haaksbergen, gezien de emoties in de kern 

Geldermalsen zouden wij het ook gepast vinden als hier rekening mee wordt gehouden  en dit niet 

gebagatelliseerd wordt. 

 

 

Vraag 4 

Is het college het eens met het feit dat dit probleem wel erg makkelijk “over de schutting van gemeenten wordt 

gegooid”? 

 

Vraag 5 

Is het college het met ons eens dat het wellicht beter zou zijn om eerst  de nieuwe politieke realiteit in te laten 

dalen alvorens op een dergelijk beladen onderwerp beslissingen te nemen? 

 

Vraag 6 

Wij lezen in het artikel in de Gelderlander dat 13 april gesproken wordt over de verdeling tussen de acht 

gemeenten van de Regio Rivierenland. Ook zien wij in het zelfde artikel dat het college van  Buren voor 13 april 

gaat overleggen met de gemeenteraad van Buren. 
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Onze vraag is wanneer de gemeenteraad van West Betuwe over dit onderwerp wordt bijgepraat en wanneer zij 

daar een mening over kunnen vormen. Zeker gezien de discussie in de raad over de crisisopvang in onze 

gemeente afgelopen herfst lijkt ons dat dit op korte termijn geagendeerd behoort te worden. Ook omdat wij in 

hetzelfde artikel lezen dat de regio op 15 mei al concrete plannen wil indienen bij de provincie. 

Vraag 7 

Kan het college aangeven wat zij verwachten van het (europees-)overleg over het indammen van de 

asielstromen? Met andere woorden lopen wij niet veel te ver vooruit op te nemen beslissingen. Dit omdat wij 

ook lezen dat een eventuele spreidingswet op zijn vroegst pas over twee jaar kan worden ingezet. 
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